
Concept Besluitenlijst Auditcommissie
Datum 16-06-2020
Tijd 19:30 - 21:30 uur
Locatie Digitale bijeenkomst

Aanwezigen Freek  Jansen (voorzitter), Peter Putman, Cock de Winter, Pascal de Winkel, Nanne van 
Dellen (portefeuillehouder), Frank Grobben en Tom Noordermeer (afdeling 
Middelen), Hester de Feijter en Reinier Gosselinck (accountants) en Will van der 
Vlies (griffier en verslag)

1 Opening en vaststellen agenda
Freek heet iedereen en in het bijzonder de accountants van harte welkom. De agenda wordt vastgesteld.

2 Mededelingen
Er zijn geen mededelingen vooraf.

3 Jaarstukken 2019 gemeente Zevenaar
Dit onderwerp komt in alle commissies aan de orde, maar als eerste in de 
auditcommissie. De accountants zijn aanwezig bij de vergadering.
Als eerste krijgt Nanne van Dellen, als verantwoordelijk portefeuillehouder het woord 
om nog een toelichting te geven. Hij wijst op de positieve financiële afwijking. Punt van 
aandacht zijn de aanbestedingen die niet helemaal juist zijn gegaan. Er zit al wel 
verbetering t.o.v. het vorige jaar.
Raadsleden geven aan dat ze de jaarrekening er goed uit vinden zien. Het geeft i.i.g. 
een buffertje voor 2020. In cie Middelen zullen de technische vragen gesteld worden en 
het inhoudelijke debat gevoerd worden. 
De accountant geeft aan dat er soepele medewerking vanuit de organisatie was bij het 
(digitale!) tot stand komen van de jaarrekening. De onzekerheden bleven  binnen de 
marges. Er waren minder contractpartijen in het sociaal domen. Het aantal PGB’s is 
gezakt. Risico ziet de accountant in de EU aanbestedingen.
Vragen die raadsleden vervolgens in het gesprek stelden:
In het sociaal domein: zijn we daar eerst te royaal geweest? Organisatie en acc. 
Antwoorden dat het nu van contractbeheer naar contractbeheersing gaat De kwaliteit 
van de zorg stijgt en door een betere beheersing daalt de prijs die hiervoor betaald 
moet worden.
Hoe kan je toetsen als de controle verklaringen nog ontbreken? Je toets dan de 
tendens. Samen met de MGR zelf de prestaties beoordelen; dat is wel de moeilijkste 
weg. Het is een politieke afweging om kwaliteit van zorgpartijen te toetsen, die in cie 
Samenleving gemaakt moet worden.
Vraag naar rekenrentes in dotaties voorziening wethouders.
Uitleg van SISA: dat zijn kerncijfers op basis waarvan beleid wordt gemaakt.
Hierna verlaten de accountants, onder dankzegging van de commissie, de vergadering.
 
De raad wordt voorgesteld:
1. De jaarstukken 2019 vast te stellen;
2. Kennis te nemen van het accountantsverslag van Stolwijk & Kelderman en de 
reactie van het college op dit verslag;
3. Het voordelige resultaat 2019 toe te voegen  aan de algemene reserve.

Portefeuillehouder: Nanne van Dellen



4 Kaderbrief 2020
Wethouder Nanne van Dellen legt uit dat het vertrekpunt voor de Kaderbrief de 1e VGR 
en de mei- circulaire. Vanuit de 4 scenario’s, die door het CPB aangeleverd zijn, is 
gekozen om het 3e scenario als meest waarschijnlijke scenario aan te houden en 
verder uit te werken.
Tussentijds zal de auditcommissie en commissie Middelen telkens meegenomen 
worden als er nieuwe cijfers zijn. Bij de begroting zullen de laatste actuele cijfers en 
actualiteiten doorgegeven worden. Bij de begroting zal ook een herstelplan 
gepresenteerd worden hierin zullen ook de middelen die door de Provincie en door het 
Rijk beschikbaar worden gesteld verwerk worden.
In het CPB scenario die vandaag (16 juni) is uitgekomen past de benadering die is 
gekozen helemaal.
In het herstelplan zal: - terug gekeken worden, - vooruit kijken met wat je op dat 
moment weet, en – een herstelplan waarin je aangeeft wat je zelf kan doen en waar je 
hulp bij nodig hebt.
De commissieleden geven hun complimenten over de kaderbrief. 

De raad wordt voorgesteld:
1. voor 2020 af te zien van vaststelling van een Kadernota als voorbereiding op de 
Meerjarenbegroting 2021-2024;
2. de in plaats van de Kadernota opgestelde Kaderbrief 2021-2024 voor kennisneming 
aan te nemen.
Portefeuillehouder: Nanne van Dellen

 Presentatie Normenkader rechtmatigheid 2019
Tom Noordermeer heeft een presentatie gegeven. Dit betreft de veranderde rol die de 
raad moet gaan innemen bij de beoordeling. Het college moet zelf de controle 
aanleveren. De accountants begeleiden de gemeente hierin. In een van de volgende 
bijeenkomsten van de auditcommissie worden de accountants uitgenodigd.

6 Rondvraag en sluiten
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag en Freek sluit even voor 21.30 uur 
de vergadering.


